



# تمديد فترة السماح لإعادة تحديد الغرامات الإدارية

## Extension on the period of the Re-Determination of Administrative Penalties

### Dear Registrants,

In line with its strategy to support the business community in the United Arab Emirates, reduce burdens, and enhance the business sectors' abilities to contribute more to the growth of the national economy.

The Federal Tax Authority calls on all registrants to benefit from the Cabinet Decision to extend the period of the Re-Determination of Administrative Penalties on violating tax laws until **December 31, 2022**, which would make the outstanding administrative penalties payable before **28 June 2021** equal to **30%** of such outstanding administrative penalties, provided the conditions set by the Cabinet Decision are met.

### Conditions:

1. The administrative penalties should have been imposed under Cabinet Decision No. **40 of 2017** before **June 28, 2021**.
2. The administrative penalties payable were not settled in full before **June 28, 2021**.
3. The registrant has completed all of the following:
  - Settled payable tax in full by **December 31, 2022**.
  - Settled **30%** of the total unpaid administrative penalties payable until **June 28, 2021**, no later than **December 31, 2022**.

The Authority will redetermine the administrative penalties imposed on the registrant within a maximum of **30 business days** from **December 31, 2022**, providing all conditions are met. The Authority shall determine the procedures for implementing these provisions.

For more information [click here](#)

Please don't hesitate to get in touch with us via our social media accounts or by calling us on:  
**600 599 994**

Kind Regards,  
Federal Tax Authority

### السادة المسجلين،

انطلاقاً من حرصها الدائم على دعم مجتمع وقطاعات الأعمال في الإمارات العربية المتحدة وتخفيف الأعباء المالية وتعزيز مساهمتها في دفع عجلة نمو الاقتصاد الوطني، وتوفير بيئة تشريعية ضريبية مشجعة على الامتثال الذاتي.

تدعوكم الهيئة الاتحادية للضرائب للاستفادة من قرار تمديد فترة السماح لإعادة تحديد الغرامات الإدارية لمخالفة التشريعات الضريبية إلى **31 ديسمبر 2022** لتساوي **30%** من إجمالي الغرامات الإدارية غير المسددة قبل **28 يونيو 2021**، عند استيفاء الشروط التي حددها القرار.

### شروط القرار:

1. أن تكون الغرامة الإدارية قد فرضت بموجب قرار مجلس الوزراء رقم **(40) لسنة 2017** قبل **28 يونيو 2021**
2. لم يتم سداد كامل الغرامات الإدارية المستحقة الدفع قبل **28 يونيو 2021**.
3. أن يكون المسجل قام بجميع الآتي:

- سداد كامل المستحقات الضريبية المترتبة عليه بحد أقصى في **31 ديسمبر 2022**.
- سداد **(30%)** من إجمالي الغرامات الإدارية المستحقة الدفع غير المسددة حتى **28 يونيو 2021**، بحد أقصى في **31 ديسمبر 2022**.

تتم إعادة تحديد الغرامات الإدارية المفروضة على المسجل خلال **30 يوم عمل** كحد أقصى من **31 ديسمبر 2022** بحسب استيفاء الشروط، وتقوم الهيئة الاتحادية للضرائب بتحديد الإجراءات اللازمة لتطبيق هذه الأحكام.

لمزيد من المعلومات [اضغط هنا](#)

كما يمكنكم التواصل معنا من خلال صفحاتنا على وسائل التواصل الاجتماعي أو من خلال الاتصال بالرقم:  
**600 599 994**

تفضلوا بقبول فائق الاحترام  
الهيئة الاتحادية للضرائب